
حالا نوبت برخورد با متخلفان است
مبارزه با »نهادينه شدن فساد و تخلف در فوتبال ايران« دليل خوبي بود تا 
پاي مجلس به تخلفات فوتبال كشيده شود؛ مسئله اي كه اميدواري هاي 
زيادي ايجاد كرد براي ريشه كن كردن فساد در ورزش،  خصوصاً فوتبال كه 
يكي از محبوب ترين ورزش هاي جامعه است و طرفداران زيادي هم دارد. 
نماينده هاي مردم در خانه ملت هم با شعارهاي خوبي شروع كردند و طولي 
نكشيد كه گفته شد اين بررسي نام دانه درشت ها را فاش و دست آنها را از 
فوتبال كوتاه مي كند تا ريشه فسادي كه سال هاست در اين ورزش ريشه 
دوانده،  به معناي واقعي زده شود، اما بررسي هاي كميسيون اصل نود كه 
اين وظيفه را برعهده داشت به قدري طولاني شد كه اميدها كم كم،  كمرنگ 
شد و اين ذهنيت به وجود آمد كه مجلس هم نخواهد توانست ريشه فساد 
در فوتبال را بخشكاند. خصوصاً كه هر بار جواب مسئولان امر نويد روزهاي 
آينده را مي داد كه مي آمدند و مي رفتند بي آنكه نتيجه اي در بر داش��ته 
باشد. همين تعلل و وقت كشي كافي بود تا تصور شود باز هم اين پرونده 
ناتمام مي ماند يا نهايتاً نام چند خرده پا را فاش مي كند و كله گنده هاي آن 

همچنان پابرجا خواهند ماند، بي آنكه گزندي متوجه آنها شود. 
در چنين شرايطي بود كه روز گذشته كميسيون اصل ۹۰ مجلس شوراي 
اس��امي گزارش خود را در خصوص عملكرد وزارت ورزش و فدراسيون 
فوتبال با بررسي موضوع فس��اد در فوتبال منتشر كرد؛ گزارشي كامل و 
جامع كه به موارد مهمي در خصوص فساد در فوتبال اشاره و آنها را مورد 
به مورد بررسي كرده بود. موارد زيادي كه البته مسئله پنهاني براي اهالي 
جامعه فوتبال و هواداران آن نبود. آنچه كميسيون اصل نود روز گذشته 
در قالب گزارشي كامل، اما ادامه دار منتشر كرد، در واقع پرده برداشتن از 
واقعيتي بود كه فوتبالي ها،  از مسئولان، بازيكنان و مربيان گرفته تا هواداران 
آن و حتي اصحاب رسانه، ساليان سال است كه از نزديك شاهد بوده اند و 
با آن دست به گريبان هستند؛ واقعيت تلخي كه البته تاكنون هيچ دست 

قدرتمندي توانايي مقابله با آن و زدن ريشه اش را نداشته است. 
گزارش با طول و تفسير نماينده هاي مردم در ساختمان خيابان بهارستان 
بار ديگر بارقه هاي اميد را ايجاد كرد تا شايد اين بار پرونده فسادي كه حالا 
مجلسي ها هم به زواياي آن واقف شده اند، مورد قضاوتي عادلانه قرار بگيرد 
و مجرمان آن معرفي شوند؛ مجرماني كه پيشتر قول معرفي آنها، حتي 
دانه درشت هايش هم داده ش��ده بود، اما واقعيتي كه مجلس از آن پرده 

برداشته،  واقعيت پنهاني نيست و مهم نحوه برخورد با آن است. 
گزارش منتشر شده اگر چه تقريباً گزارش كاملي است كه به اكثر موارد تخلف 
در فوتبال اشاره كرده است، اما اين گزارش زماني مي تواند نتيجه داشته باشد 
كه دست مجرمان واقعي را رو كند و به صرف ارائه اين گزارش بي آنكه دست 
كسي را رو كند،  ختم نشود. فوتبال حالا چشم انتظار آن است كه اين گزارش 
بتواند دست هاي پشت پرده اي كه سال هاست خرخره فوتبال را مي فشارد، 
رو و سپس كوتاه كند؛ در غير اين صورت اگر دانه درشت هاي متخلفي كه 
فساد را به فوتبال پيوند زده اند همچنان بتوانند بي دغدغه به كار خود ادامه 
دهند، نه اين گزارش، كه 1۰ گزارش كامل تر و پر و پيمان تر از اين هم ارزشي 

ندارد اگر برخوردي با عامان فساد را در پي نداشته باشد. 
موارد مهم و اساسي كه در بررس��ي هاي مجلس به رشته تحرير در آمده، 
مواردي است كه بارها و بارها از سوي رسانه هاي نوشتاري و تصويري به آن 
پرداخته شده است، اما از آنجايي كه متخلفان فوتبال جايگاه پرقدرتي در 
اين ورزش دارند و پشت شان محكم است يا حتي خود قانونگذارند،  همواره 
توانسته اند از مهلكه جان سالم به در ببرند و به راهي كه مي روند ادامه دهند. 
حالا با گزارش نماينده هاي كميسيون اصل نود، يك بار ديگر اين اميدواري 
به وجود آمده كه شايد نماينده هاي مجلس اين دم آخري و قبل از پايان 
مأموريت خود در خانه ملت بتوانند خدمت بزرگي به فوتبال و دست فساد را 
قبل از رفتن قلم كنند و پرونده متخلفان را تحويل قانون دهند؛ متخلفاني كه 
سال هاست قانون، مردم و فوتبال را بازيچه خود كرده اند، اما بايد ديد عدالت 

نهادهاي قضايي گريبان دانه درشت هاي فاسد فوتبال را مي گيرد يا نه. 

فن خال در آستانه بركناري 
 مورينيو نامه نوشت 

تا سرمربي منچستر شود!
با شكس�ت يونايتد مقابل س�اوتهمپتون فن خال ب�ه در خروجي 
اولدترافورد نزديك تر ش�ده اس�ت تا ش�ايعات درباره نشس�تن 
موريني�و روي نيمكت منچس�تر بيش�تر از قبل به گوش برس�د، 
به خصوص اينكه ش�ايعه ش�ده س�رمربي پرتغال�ي در نامه اي به 
مدي�ران منچس�تر، ق�ول داده اي�ن تي�م را متح�ول كن�د!

»هواداران حق دارند اعتراض كنند.« اين پاسخ لوئيز فن خال به هو شدن 
تيمش پس از باخت خانگي برابر ساوتهمپتون در ورزشگاه خانگي بود. بعد 
از پيروزي بزرگ منچستر برابر ليورپول در هفته بيست و دوم ليگ جزيره، 
فن خال تصور مي كرد كه روزهاي ناكامي او در منچستر به پايان رسيده، اما 
يونايتد كه در فصل جاري فراز و نشيب بالايي داشته، شنبه شب در هفته 
بيست و سوم ليگ برتر انگليس با قبول شكست خانگي يك بر صفر برابر 
ساوتهمپتون، شش��مين باخت خود را در فصل جاري تجربه كرد. لوئيز 
فن خال و شاگردانش اين روزها به شدت تحت فشار هستند؛ چراكه حالا با 
لسترسيتي صدرنشين 1۰ امتياز اختاف دارند و با 37 امتياز در رده پنجم 
قرار گرفته اند و اين چيزي نيست كه هواداران منچستر از تيم محبوب شان 
انتظار دارند. به همين خاطر هم هو اد ا ران يونايتد در پايان اين ديدار، لوئيز 
فن خال، سرمربي هلندي تيم شان را هو كردند. بازيكنان نيز با سوت هاي 
اعتراض آميز تماشاگران روبه رو شدند، اعتراضي كه واكنش فن خال را به 
همراه داشت. اين مربي هلندي پس از پايان بازي گفت: »هو اد ا ران براي 

اين كارشان دليل دارند و نمي توان آن را رد كرد.«
شكست مقابلِ ساوتهمپتون به اين معني است كه حالا تيمِ لوئيز فن خال 
حتي كمتر از تيمِ ديويد مويس تا اينجاي فصل امتياز گرفته است. مربي اي 
كه در فاصله چهار هفته به پايان فصل اخراج شد. يونايتد در اولين فصلش 
بدونِ سر الكس فرگوسن و به رهبري ديويد مويس تا پايان هفته  بيست 
و سوم 4۰ امتياز گرفته بود. حالا تيمِ لوئيز فن خال با پايان هفته  بيست و 
سوم تنها 37 امتياز از 1۰ برد و هفت مساوي دارد، يعني حتي سه امتياز 
كمتر از تيمِ مويس در همين مقطع كسب كرده است. با توجه به اين نتايج 
احتمال بركناري سرمربي هلندي يونايتد بيشتر از قبل شده است، با اين 
حال به نوشته برخي منابع خبري اختاف در هيئت مديره منچستر سبب 
شده تا فعاً مس��ئولان يونايتد نتوانند به يك تصميم واحد درباره آينده 
نيمكت تيمشان برسند. روزنامه ديلي استار انگليس در اين رابطه نوشت: 
»ادوارد،  نايب رئيس باشگاه اميدوار است كه فن خال حداقل تا پايان فصل 
هدايت تيم را برعهده داشته باشد در حالي كه بعضي از اعضا معتقدند كه 
سرمربي هلندي بايد اخراج شود و گيگز جانشين او شود. در سوي ديگر، 
بعضي از اعضا نيز معتقدند كه هر چه سريع تر بايد مورينيو جانشين فن خال 
شود. به نظر مي رسد كه توافق نكردن اعضا باعث شده فعاً شرايط يونايتد به 

همين شكل باقي بماند و تصميمي در مورد فن خال گرفته نشود.«
  مورينيو به اولدترافورد نزديك تر شد

با وجود اين اختافات، به نظر مي رسد با ادامه نتايج ضعيف و پر فراز و 
نشيب منچستر در فصل جاري، حكم اخراج فن خال صادر خواهد شد و 
در اين بين جدي ترين گزينه براي نيمكت منچستر، خوزه مورينيو است؛ 
مربي پرتغالي كه پس از بركناري از چلسي هدايت تيمي را بر عهده ندارد 
و در مصاحبه هاي مختلف عاقه اش را براي حضور در اولدترافورد اعام 
كرده است. البته او يك رقيب قدرتمند به نام گوارديولا هم دارد كه گزينه 
ديگر منچستري ها اس��ت، با اين حال گفته مي شود پپ هر چند فصل 
آينده به شهر منچستر مي آيد، اما به تيم آبي پوش اين شهر يعني سيتي 
خواهد رفت. به همين خاطر شانس مورينيو بيشتر از سرمربي فعلي بايرن 
مونيخ است. در همين زمينه ديروز بود كه خبري عجيب منتشر و عنوان 
شد كه مورينيو در نامه اي به مديران منچستر از آنها خواسته هدايت اين 
تيم را به او بسپارند. مورينيو در نامه شش صفحه اي خود بر چند نكته 
تأكيد كرده كه در مهم ترين بخش آن ضمن دادن قول قهرماني نوشته 
است: »يك تحول تاريخي در باشگاه منچستريونايتد ايجاد خواهم كرد، 
شك نكنيد كه با منچستريونايتد اوج خواهيم گرفت.«مورينيو از يك 
تحول تاريخي ياد كرده و آورده اس��ت: »هميشه آرزو داشتم سرمربي 
منچستريونايتد شوم و از شما مي خواهم مرا از چنين افتخاري محروم 
نكنيد، براي فن خال احترام زيادي قايل هس��تم و اتفاقاً دوس��ت دارم 
ادامه دهنده راه او باش��م.«اين در حالي است كه خورخه مندس، مدير 
برنامه هاي مورينيو، نوشتن چنين نامه اي را تكذيب كرده است: »به ذهن 
هيچكس خطور نمي كند كه يك مربي در سطح مورينيو به باشگاهي نامه 

بنويسد و تقاضاي شغل بكند. اين موضوع واقعاً چرت است.«

پس از ماه ها انتظار، ديروز گزارش كميسيون 
اصل 90 مجلس ش�وراي اسلامي در خصوص 
فس�اد در فوتبال س�رانجام منتش�ر شد تا 
معلوم ش�ود كه فوتبال ايران بيشتر از آنچه 
انتظار مي رفت در باتلاق فساد فرو رفته است. 
در اين گزارش آم��ده اس��ت: »ورزش به عنوان 
ضروري ترين مقدمه تندرستي و نشاط اجتماعي، 
مي تواند س��بب افزاي��ش غرور مل��ي و همدلي 
مردم شود. به همين دليل وزير ورزش به عنوان 
مق��ام عالي بايد پاس��خگوي مس��ائل مربوط به 
فدراس��يون هاي ورزش��ي باش��د. با اين همه در 
طول سال هاي گذشته، شاهد اتفاقاتي در ورزش 
فوتبال بوده ايم كه اين رشته پرطرفدار ورزشي را 
با انتقادات و حاشيه هاي بسيار مواجه كرده است. 
يكي از اين موضوعات، مسئله تخلفات ساختاري 
است كه تبعاتي را در پي داشته است. كميسيون 

اصل ۹۰ براي تهيه اين گزارش، اقداماتي از جمله 
تشكيل بيش از 1۰۰ جلس��ه با مراجع امنيتي، 
نظارتي، انتظامي، مديران فدراس��يون فوتبال، 
مديران عامل برخي از باش��گاه ها، كارشناسان، 
مربيان، بازيكن��ان و داوران، مكاتب��ات مكرر با 
دفتر مقامات عالي كشور، وزارتخانه هاي ورزش 
و جوانان و استماع ش��هادت شهود و مطلعان در 
كميسيون و ثبت آن به صورت كتبي را انجام داده 
است. قابل ذكر اس��ت كه با توجه به گستردگي 
موضوعات و گزارش ه��اي اخيرالوصول، پرونده 
همچنان در اين كميس��يون مفتوح و رسيدگي 
به آن ادامه دارد. ديروز همچنين خبر رسيد كه 
متن گزارش امروز در صحن علني مجلس قرائت 
مي شود. آنچه در پي مي آيد بخش هاي خاصه 
شده گزارش مفصل كميسيون اصل ۹۰ مجلس 

در خصوص فساد در فوتبال است. 

  مصاديق معضلات فوتبال
حس��ب گزارش هاي واصله و بر اس��اس اظهارات 
افرادي كه به كميس��يون اصل ۹۰ دعوت شدند، 
برخي از مصاديق فساد در فوتبال عبارتند از: تباني، 
رشا و ارتشا، دوپينگ، شرط بندي غيرمجاز، جعل 
و استفاده از سند مجعول، تصديق نامه هاي خاف 
واقع، فرار مالياتي، مصرف الكل و روابط نامشروع، 
مصرف مواد مخدر، رواج خرافه گرايي از جمله سحر 
و جادو، تحصيل مال از طريق نامشروع، نقض آشكار 

قوانين و مقررات و قراردادهاي غيرواقعي. 
  دلايل بروز فساد در فوتبال

بر اس��اس بررس��ي ميداني، مهم ترين دلايل بروز 
اين پديده ها در فوتبال ايران عبارتند از: مشكات 
ساختاري اساس��نامه فدراس��يون، منفعل بودن 
وزارت ورزش و جوانان در برابر تخلفات متعدد اركان 
فدراسيون، نبود نظارت و اعمال وظايف مصرح در 

اساسنامه از سوي مجمع فدراسيون فوتبال، سوء 
مديريت و تصميمات خاف قانون رؤس��اي وقت 
سازمان تربيت بدني، س��وء مديريت رئيس فعلي 
فدراسيون فوتبال، تأمين بودجه فوتبال از بيت المال 
و س��رمايه عمومي كش��ور و نبود نظارت بر نحوه 
هزينه ها، سهم خواهي جريانات سياسي از فوتبال، 
نبود نظارت بر عملكرد مديران، افزايش بي رويه نرخ 
دستمزد مربيان و بازيكنان، نقض مقررات و قوانين 
توسط بعضي از مديران فدراسيون، عملكرد سوء 
بعضي از رسانه ها و آلودگي مديران و دست اندركاران 
آنها به روابط مالي ناسالم، عملكرد ضعيف و توأم با 
تبعيض اركان قضايي فدراسيون، استنكاف برخي از 
مسئولان از خصوصي سازي باشگاه ها، اعمال نفوذ 
يا اجرا نكردن احكام قطعي در بعضي از پرونده هاي 
مهم، تأخير و تعلل مراجع نظارتي، انتظامي، امنيتي 
و قضايي در كش��ف و برخورد با فس��اد و انتصاب 
اشخاص فاقد تخصص در س��مت هاي مديريتي 
فدراسيون و هيئت مديره و مديران عامل باشگاه ها. 

  برخيپيشنهادات و اقدامات اجرايي
- وزارت ورزش ب��راي جلوگيري از روند تخلفاتي 
كه منجر به بروز فساد در فوتبال مي شود، بايد روند 
به كارگيري مديران سياسي غير مرتبط يا چهره هاي 

همسو، مطيع و بي اراده را اصاح كند. 
- پيگيري جدي خصوصي شدن فوتبال 

- ساماندهي باشگاه هايي كه عنوان فرهنگي ورزشي 
را يدك مي كشند. 

- اعمال س��ليقه در مقررات توسط اركان قضايي 
فدراس��يون فوتبال، قابليت رس��يدگي سريع و 
همه جانبه در خود فدراسيون را دارد، اما در خصوص 
قضات متخلف مربوط به دادگستري مراتب جهت 
رسيدگي به قوه قضائيه، دادستان انتظامي قضات و 

دادستان عمومي و انقاب تهران اعام شود. 
- بازگرداندن هزينه هاي اضافي سفرهاي خارجي 

رئيس فدراسيون 
- اين گزارش جهت رسيدگي بايد به وزير ورزش 
اعام و متخلفان با قيد عناوين مجرم به قوه قضائيه 

معرفي شوند. 
- اص��اح قوانين مرب��وط به مجل��س و قاطعيت 

فدراسيون فوتبال در نحوه برخورد با تخلفات
- ارسال تظلم خواهي، شكايات اشخاص حقيقي عليه 
برخي از مديران فدراسيون و سازمان ليگ با احصاي 

عناوين مجرمانه به صورت مجزا به مراجع ذيصاح
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تغييرات به هندبال ضربه زد
نتايج هندبال ايران در رقابت هاي قهرماني 
آس��يا يك اتفاق ناگوار ب��ود و كادر فني و 
ملي پوش��ان با توجه به نمايشي كه ايران 
در بحرين تا امروز داش��ته است، كارنامه 
ضعيفي داش��ته اند. عملك��رد هندبال در 
قهرماني آس��يا را مي ت��وان از زاويه هاي 
مختلفي مورد تحليل و بررس��ي قرار داد. 
يكي از اين موارد، ن��وع تغييراتي بود كه 
تيم ها براي اين مس��ابقات در تركيبشان 
براي شركت در اين مسابقات انجام داده بودند. تيم هايي مانند بحرين و 
عربستان كه همگروه كشورمان بودند نسبت به انتخابي المپيك دست 
به تغييراتي زده بودند. بحرين با س��رمربي جديدي، قهرماني آس��يا را 
آغاز كرد و سعودي ها هم با اضافه شدن دو بازيكن با تجربه شان كه در 
انتخابي المپيك حضور نداشتند، در رقابت هاي قهرماني آسيا شركت 
كردند. اين تغييرات تأثير مطلوبي در بازي اين تيم ها داشت و آنها قوي تر 
ظاهر شدند و توانستند تيم ملي كشورمان را شكست دهند. بر خاف 
اين دو تيم عربي، اما در ايران تغييراتي كه تركيب تيم ملي كشورمان 
نسبت به انتخابي المپيك داشته، نتيجه عكس داشت. چند مهره اصلي 
و تأثيرگذار تيم هر كدام به دلايلي در قهرماني آسيا حاضر نبودند و اين 
مسئله تأثيرات منفي اي در روند تيم داشت. عاوه بر اينكه وحدت تيمي 
ايران آسيب ديد و ضربه خورد، با توجه به بازيكنان جديدي كه اضافه 
شده بودند، آن هماهنگي مطلوب بين مدافعان و مهاجمان در حمله و 
دفاع هم وجود نداشت. اين تغييرات كه با آسيب ديدگي يكي از بازيكنان 
اصلي همراه شد، روي عملكرد تيم و توانايي هاي فردي ملي پوشان هم 
تأثير گذاشته بود تا نتايج ضعيفي در بحرين براي تيم هندبال رقم بخورد. 
مسابقات قهرماني آسيا مي تواند يك تجربه خوب براي هندبال كشورمان 
باشد تا جلوي تكرار چنين نتايجي در مسابقات آينده گرفته شود. اين 
مسابقات نشان داد كه درباره آينده تيم هاي ملي بايد سنجيده تر تصميم 
گرفت و با پيش بيني تأثيراتي كه يك تصميم مي تواند داش��ته باشد، 

نسبت به عملي شدن آن اقدام كرد. 
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مي توانستم ركورد بهتري بزنم 
الناز كمپاني ركورددار دوي 6۰ متر با مانع دو و ميداني داخل سالن ايران 
گفت: با وجود اينكه موفق شدم ركورد ايران را جابه جا كنم، اما از زماني كه 

برجاي گذاشتم، راضي نيستم؛ چراكه مي توانستم ركورد بهتري را بزنم. 
-------------------------------------------------------------

كيودي سه شنبه مي آيد 
سرمربي برزيلي تيم  هاي ملي واليبال ساحلي سه شنبه وارد تهران مي شود 
و پس از امضاي قرارداد همكاري به س��ؤالات خبرنگاران پاسخ مي دهد. 
جوآ او لوسيانو ملقب به كيودي سابقه هدايت تيم  هاي نروژ، آذربايجان، 

گرجستان، سوئد، دانمارك، نيوزلند و برزيل را در كارنامه دارد. 
-------------------------------------------------------------

برنز ليگ جهاني بر گردن عباسعلي 
حميده عباسعلي كاراته كاي سنگين وزن تيم ملي بانوان ايران با برتري 
مقابل نماينده دانمارك در ديدار رده بندي وزن 68+ رقابت  هاي ليگ جهاني 
كاراته در فرانسه موفق به كسب مدال برنز مسابقات شد. ديگر نمايندگان 
كاراته كشورمان در اين مسابقات از رسيدن به مدال بازماندند و تنها ذبيح الله 

پورشيب شب گذشته براي دستيابي به مدال طا روي تاتامي رفت. 
-------------------------------------------------------------

تمهيدات خوب براي تيم ملي فوتسال 
سيدرضا افتخاري، رئيس كميته فوتسال در آستانه رقابت  هاي قهرماني 
آسيا كه از 21 بهمن ماه در ازبكستان برگزار مي شود، گفت: تمام تمركز 
تيم فوتسال، حضور موفق در اين رقابت هاست و براي اين تيم تمهيدات 
خوبي هم در نظر گرفته شده است. تيم ملي فوتسال ايران در اين مسابقات 

با تيم  هاي عراق، چين و اردن در گروه B قرار دارد. 
-------------------------------------------------------------

دو جودوكار راهي اروپا مي شوند 
محجوب و مايي به اروپا اعزام مي شوند تا در تورنمنت  هاي اين قاره شركت 
كنند و بتوانند رنكينگ خود را براي رسيدن به سهميه المپيك بالا ببرند.

  چـهـره ها/ فريدون حسن

سعید احمديان

88498432سرويس ورزشي

مي خواهم پرچمدار صلح و دوستي باشم 
انتخ��اب زه��را نعمت��ي ب��ه عن��وان 
پرچم��دار كاروان جمهوري اس��امي 
ايران در رقابت  هاي المپيك 2۰16 ريو 
واكنش  هاي زيادي را به همراه داش��ت. 
بسياري از خبرگزاري  هاي معتبر ورزشي 
دنيا نيز اين خب��ر را مخاب��ره و از آن به 
عنوان يك اتفاق بزرگ ياد كردند، اما خود زهرا نعمتي به جز اين 
اتفاق رؤياهاي ديگري را هم در سر دارد: »فكر نمي كردم روزي 
پرچمدار المپيك باش��م، اما اميدوارم با كسب اين عنوان روزي 
پرچمدار صلح و دوس��تي و آرامش در جهان باشم. واقعاً چنين 
عنواني براي من خوش��حال كننده و افتخار بزرگي است. من به 
عنوان نماينده معلولان، بانوان و تير و كمان، پرچم كشورم را در 

ريو به اهتزاز در خواهم آورد.«

پناهندگي رسم زشت كاراته 
اتفاق خيلي بدي در كاراته رخ داده و آن 
اينكه يكي از كاراته كاها به بهانه شركت 
در مسابقات كاراته وان فرانسه به راحتي 
از كش��ور خارج و ناگهان ناپديد ش��ده 
است؛ اتفاقي كه البته به گفته سرپرست 
فدراس��يون كاراته يك رسم بسيار بد و 
زشت در كاراته اس��ت كه نگراني ها را دو چندان مي كند. حسن 
طباطبايي مي گويد: »متأس��فانه موضوع پناهندگي در كاراته 
وجود دارد و وقتي بررس��ي مي كنيد در س��فرهاي قبل نيز اين 
اتفاقات افتاده اس��ت و يك رس��م و سخت اش��تباه است كه در 
كاراته وجود دارد و دلايل متعددي هم دارد. ما اميدوار هستيم با 
تاش هايي كه صورت گرفته اين كاراته  كا كه خانواده  كاراته اي 

هم دارد به كشور باز گردد.«

كار خاكپور در تيم اميد تمام شد 
با حذف تي��م فوتبال اميد از مس��ابقات 
انتخابي المپيك حالا بحث تغيير در كادر 
فني اين تيم داغ تر از قبل به گوش مي رسد، 
قبل از آغاز رقابت  هاي قطر اختافات ميان 
محمد خاكپور و فدراسيون فوتبال بارها به 
قهر و آشتي س��رمربي تيم اميد انجاميد، 
اما حالا با حذف تيم از مس��ابقات و نگرفتن سهميه المپيك علي 
كفاشيان از پايان مأموريت خاكپور در تيم اميد خبر مي دهد: »ما در 
مسابقات آتي از كادر جديد استفاده خواهيم كرد. مأموريت خاكپور و 
همكارانش تا اتمام مسابقات انتخابي المپيك بود كه به پايان رسيد. با 
كمك هيئت رئيسه فدراسيون از پنج يا شش ماه ديگر براي تيم اميد 
برنامه ريزي مي كنيم و نگران آينده هم نيستيم، چراكه تيم جوانان 

پشتوانه خوبي به وجود آورده است.« 

دنیا حیدري

مهدي رهبري

كارشناس هندبال

رونمايي از پرونده فساد فوتبال در كميسيون اصل 90

فوتبال غرق در تباني، ارتشا و فساد اخلاقي

ليگ برتر بسكتبال ايران امروز با چهار مسابقه به هفته بيست و دوم 
خود مي رس��د كه در حس��اس ترين ديدار، دربي خوزستان برگزار 
مي شود و نفت آبادان ميزبان پتروشيمي است. اين دو تيم به عنوان 
مدعيان اين فصل به مصاف هم مي روند.  در ديگر ديدار حساس اين 
هفته دو تيم ش��هرداري اراك و گرگان به مصاف يكديگر مي روند. 
در تهران دو تيم ش��يميدر و نيروي زميني به مصاف هم مي روند. 

نيروي زميني هم كه براي حض��ور در پلي آف رقاب��ت مي كند، در 
ديدارهاي گذشته همه حريفانش را آزار داده و در اين مسابقه به دنبال 
قطعي كردن حضورش در بين هشت تيم نخست ليگ است. در ديگر 
ديدار، دانشگاه آزاد ميزبان شهرداري تبريز است. شاگردان هاشمي 
در جدول سوم هستند و براي حفظ جايگاه خود تاش مي كنند و 

تبريزي ها نيز به دنبال روزنه هايي براي بقا در ليگ هستند. 

المپيكي ها از مهرماه حقوق 2 ميليوني مي گيرند
بر اس��اس مصوب س��تاد عالي بازي هاي المپيك و پاراالمپيك، 
ورزشكاراني كه سهميه بازي هاي ريو را كسب كرده اند از مهرماه 
ماهانه 2 ميليون تومان حقوق مي گيرند. سيد مناف هاشمي در 
اين باره گف��ت:» البته گايه هايي از برخ��ي از قهرمانان مبني بر 
دريافت نكردن حقوق داشته ايم كه مبناي ما فهرستي است كه 
فدراسيون ها اعام مي كنند و در پايان هر ماه حقوق همه آنها به 

حساب فدراسيون ها ريخته مي شود.«

نفت – پتروشيمي، دربي خوزستان در هفته بيست و دوم بسكتبال

حمايت خاص از هندبال
دست هاي گچ گرفته جمعي از دانش آموزان هنرستان تربيت بدني شهيد 
باهنر فردوس در حمايت از ملي پوش هندب��ال، حرف هاي زيادي براي 
گفتن داشت. مصدوميت پويا نوروزي،  ملي  پوش تأثيرگذار هندبال ايران 
در هندبال قهرماني آسيا  اتفاق جالبي را به دنبال داشت كه نشان از اهميت 
هندبال براي مردم دارد. اگر چه از نظر مسئولان ورزشي، هندبال ورزش 
اول و دوم كشور نباشد و اهميت زيادي براي آن قائل نيستند، اما حمايت 
خاص دانش آموزان فردوس در حمايت از ملي پوش مصدوم هندبال نشان 
داد كه مردم اهميت زيادي به ساير ورزش ها،  از جمله هندبال مي دهند. 

خصوصاً اگر پاي رقابت هاي بين المللي در ميان باشد.

هدفم كسب سهميه مسابقات جهاني است
مسابقات دو و ميداني داخل سالن قهرماني كشور در حالي برگزار 
شد كه در دوي 6۰ متر فرزانه فصيحي ملقب به دختر باد توانست 
زودتر از مريم طوسي به خط پايان برس��د و عنوان قهرماني را از 
آن خود كند: »اين رقابت ها پس از 2۰ سال در سطح بسيار بالايي 
برگزار ش��د. از عملكردم خيلي راضي هستم، چون به مدال طا 
رسيدم، البته هدفم اين است كه بتوانم اين زمان را 2 صدم ثانيه 

بهبود ببخشم تا به سهميه مسابقات جهاني نيز برسم.«

شيوا نوروزي
   گزارش

عابديني به دنبال بليت ريو در ايتاليا 
مسابقه هاي جام جهاني شمشيربازي اسلحه سابر ۹ بهمن با حضور 
پنج شمشيرباز ايران در ايتاليا آغاز مي شود. مجتبي عابديني، علي 
پاكدامن، محمد رهبري، فرزاد باهر ارس��باران و محمد فتوحي 
شمشيربازان ايران هستند كه براي حضور در اين رقابت ها انتخاب 
شده اند. مجتبي عابديني نزديك ترين شمشيرباز ايراني به المپيك 
ريو است كه با رنكينگ 18 تاش مي كند امتيازهاي خود را براي 

كسب سهميه ريو بالا ببرد.

خانه ام را مي فروشم تا هزينه جراحي ام را بدهم 
شرايط تيم ملي وزنه برداري خيلي خوب نيست و سعيد محمدپور يكي از شانس  هاي  

مدال آوري ايران مدت هاس��ت كه از مصدوميت رنج مي برد؛  مصدوميتي كه قابل 
تحمل تر از هزينه  هاي  سنگين درمان است. محمدپور همچنان منتظر حمايت 
مسئولان براي اعزام او به آلمان براي جراحي است. اين در حالي است كه محمدپور 
مي گويد:»نه فدراس��يون وزنه برداري كاري برايم انجام داده و نه كميته المپيك. 
شخصاً دنبال كار جراحي ام هستم و بايد ببينم چه خواهد شد. روز اول كه مصدوم شدم 

برخوردها فرق داشت، اما اكنون كسي دنبال كار من نيست. اين در حالي است 
كه كل فدراسيون بسيج شده اند و خدا را شكر كار بهداد سليمي انجام 

شد. من بايد در آلمان جراحي كنم و دنبال اين هستم تا هزينه آن را 
بدهند، اما اگر فدراسيون اين هزينه را ندهد، خانه ام را خواهم فروخت 
و هزينه عمل را مي دهم. هنوز نااميد نشده ام ولي خيلي سخت است 
كه بخواهم راهي المپيك شوم. اگر كار من را انجام ندهند، شايد به 
المپيك نرسم. گفته اند كه دنبال كارهاي تو هستيم، اما تنها در حد 
حرف است و عملي نديدم. حتي نماينده مجلس ما به فكر من بوده 

و با وزير صحبت كرده تا كارهاي من انجام شود.«

سليمي فروردين وزنه مي زند اما ...
وضعيت بهداد سليمي همچنان نگران كننده است و اين موضوع را مسئولان فدراسيون 
خوب مي دانند. هر چند او در حال حاضر دوران ريكاوري را پشت سر مي گذارد، 
اما بايد ديد وقتي دست به وزنه مي شود در چه شرايط جسماني قرار دارد. علي 
مرادي در خصوص وضعيت بهداد سليمي مي گويد:»او با جديت پيگير وضعيت 
سامتي خود است و در حال حاضر تحت نظر متخصصان، دوران ريكاوري خود را 
پشت سر مي گذارد. سليمي نشان داده نسبت به قرار گرفتن در شرايط مطلوب 
از عزم و اراده بالايي برخوردار اس��ت. او از اواخر فروردين ماه دس��ت به 
وزنه مي شود. ما از آن زمان به بعد مي توانيم در خصوص وضعيت اين 
وزنه بردار خوب كشورمان اظهار نظر كنيم. آنچه مشخص است اينكه 
المپيك جاي برترين هاست و بهداد سليمي بايد با آمادگي كامل در 
اين رقابت ها شركت كند. خود اين وزنه بردار هم چنين هدفي دارد و از 
نوع پيگيري سامتي اش نشان مي دهد كه مي خواهد در بهترين شكل 
ممكن در المپيك شركت كند. با اين حال بايد كميته پزشكي نظر نهايي 
را در خصوص اين وزنه بردار اعام كند. همه ما اميدواريم باز هم بهداد در 

المپيك براي كشورمان افتخار آفريني كند.«
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